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Notat 
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Arkivsak: 2017/938-14 
Saksbehandlar: rolrose 

 
 
 

 
Til: Utval for miljø og samferdsel 

 

Frå: Fylkesrådmannen 
 
 

Spørsmål og oversendingsforslag til Utval for miljø og samferdsel august 2017 
 
 
Møte Spørsmål og oversendingsforslag Forventa svar 

i møte: 
Svar til MISA 

20.04.17 Synnøve Solbakken stilte spørsmål om realisering av 
Fjelberg-sambandet 

September Ref eiga sak til 
møte 07.09.17 

10.05.17 John Torsvik stilte spørsmål om planarbeid for 
opprusting/rassikring av veg mellom Jondalstunnelen og 
Folgefonntunnelen. 

September  

10.05.17 Svein Halleraker stilte spørsmål om reinhald av gong- og 
sykkelvegar. 

September  

08.06.17 Svein Halleraker stilte spørsmål om ferjeavløysingsmidlar 
og bru til Huglo 

September Ref eiga sak til 
møte 07.09.17 

08.06.17 Rasmus Laupsa Rasmussen sette fram 
oversendingsforslag om samarbeid om bysyklar i Bergen 

 Ikkje klårlagt.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


